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中心：______________            姓名：_______________ 

1141006 高中職生英翻中短文翻譯題目 

Before I was twelve years old, my family lived in the mountains. Our 

house was very far from my school. It took me one hour to walk to school 

every morning. It was a happy time for me because I could meet friends on 

the way, and we would go to school together. There were just six classes in 

my school, and only about ten students in each class. We spent most of our 

time playing; the mountains were our playground. I still remember the 

different kinds of flowers, the songs of different birds, and the colors of trees 

in different seasons – everything was so interesting and beautiful. Even now I 

still miss my life in the mountains. 
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中心：______________            姓名：_______________ 

1141006 高中職生英翻中短文翻譯參考答案 

十二歲以前，我家人住在山裡面。我們的房子離我的學校非常遠。

我每天早上要花一個小時走到學校。這對我來說是一段快樂的時光，

因為我可以在路上遇見朋友，而且我們可以一起去上學。我的學校只

有六個班級，而且每班只有大約十個學生。我們花了大部分的時間在

玩耍；山是我們的遊樂場。我仍然記得各種不同種類的花，不同種鳥

類的歌，還有樹木在不同季節裡的顏色–一切事物都是這麼的有趣和

美麗。即使到現在，我還是想念我在山裡的生活。 

 


